
 

Zápis z jednání LK a KMM JMaZL 03/2024 
 

Termín: 27. 3. 2024 

Místo:  Telekonferenční jednání, online MS Teams 

Čas:   09:00-11:45 

Účast:  Milan Veselý (předseda LK), Bedřich Chromek (předseda KMM), Václav Legát, 

Jiří Bořecký, Marek Fiala, Jan Šťastník, Pavel Brückner (sekretář) 

Omluven: Matěj Koňařík, Pavel Rochovanský, Michal Šopík 

 

 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Hodnocení regionálních soutěží JMaZL 2023/2024 

3) Návrh úprav regionálních soutěží JMaZL 2024/2025 

4) Různé 

 

 

1. Úvod, přivítání 

Sekretář obou komisí JMaZL Pavel Brückner přivítal všechny přítomné na společném online jednání. 

Omluvil z jednání členy komisí Matěje Koňaříka, Pavla Rochovanského a Michala Šopíka. Program 

jednání byl schválen ve stávající podobě. 

 

Na úvod proběhla dlouhá diskuse nad úpravou a novou podobou 1. ligy dorostenců pro sezónu 

2024/2025, kdy ve finále sekretář Pavel Brückner vysvětlil změny týkající se primárně odklonu od 

podoby košové soutěže a nastínil záměr pro tyto úpravy. 

 

Bedřich Chromek informoval, že celostátní KVM vede úvahy do budoucna nad možností nastavení 

soutěží ve formátu 4+1 pro mládežnické soutěže a vyzval členy, aby vyjádřili své názory k této 

možnosti: 

 

• Marek Fiala – varianta ano u mladších žáků, úvaha nad úpravou kategorií (ročníků) 

• Václav Legát – varianta ano u mladších žáků 

• Jan Šťastník – sportovně spíše ano, organizačně ne (pro vytížení hráčů více družstev, tím 

roste větší organizační náročnost na počet družstev, trenérů, vedoucích atd.) 

• Jiří Bořecký – elévy ponechat ve formátu 3+1, mladší žáci varianta ano, ale nemusí být 

 

2. Hodnocení regionálních soutěží JMaZL 2023/2024 

Pavel Brückner vyzval všechny přítomné ke zpětné vazbě k soutěžím v aktuálním soutěžním ročníku 

2023/2024. Členové následně dlouze diskutovali nad stavem regionálních soutěží mládeže 

v aktuálním ročníku. 



 

Úpravy pro aktuální ročník přinesly spíše pozitivní ohlasy. Dívčí soutěže v rámci aktuálních možností 

regionu naplněny obstojně. Velmi pozitivní ohlas přináší dívčí rozvojová soutěž ve Zlínském kraji 

společná pro elévky a žákyně, kde se družstvům daří rozšiřovat nábor dívek. 

 

Nastavení dvou úrovní soutěže mladších žáků je pro rozvoj hráčů dlouhodobě správný, ale je potřeba 

vysvětlovat oddílům záměr a vhodné rozvojové prostředí pro hráče, tak aby v soutěži dlouhodobě 

hrálo alespoň 12-16 družstev. 

 

Velmi pozitivní ohlasy na systém soutěže přinesla nejvyšší soutěž starších žáků, kde v průběhu 

soutěže došlo k rozdělení družstev na dvě skupiny dle průběžných výsledků. Organizačně i sportovně 

snáze pochopitelné pro oddíly. 

 

Regionální soutěže dorostenců, juniorů a dospělých bez zásadních připomínek. Převážně kvitován 

odklon od podoby košových soutěží. 

 

3. Návrh regionálních soutěží JMaZL 2024/2025 

V návaznosti na zpětnou vazbu k regionálním soutěžím mládeže v aktuálním soutěžním ročníku 

2023/2024 proběhla současně společná diskuse nad nastavením soutěží pro příští ročník 2024/2025 

včetně možných úprav. Nejvíce diskutované záměry napříč kategoriemi: 

 

• diskutovat možnost otevření oficiální soutěže mini přípravek pro oddíly 

• přípravka, elévové i dívčí soutěže zachovány při současném nastavení 

• mladší žáci zachovat stávající rozdělení s výraznou snahou a komunikací oslovit další oddíly 

v regionu, aby se také přihlásili se svým družstvem do vyšší soutěže pro jejich vlastní 

prospěšnější rozvoj hráčů a možností střetu se širší škálou družstev 

• starší žáci udržet stávající systém soutěže i při případné úpravě počtu družstev, rovněž se 

snahou spíše soutěž o nějaké družstvo rozšířit 

o v rámci žákovských soutěží svolat schůzku či komunikovat/oslovit širší počet oddílů 

s možností zapojení do vyšších úrovní soutěží žáků vzhledem k rozvoji dané soutěže i 

samotného oddílu a tím i rychlejšímu rozvoji celého regionu a přínosnější výchově 

vyššího počtu kvalitativně nadstandardních hráčů 

• soutěže dorostenců a juniorů se pokusit koncipovat po vzoru starších žáků, pokud to bude 

umožňovat počet přihlášených družstev do soutěže a jejich rozložení v rámci otevřených 

úrovní soutěže dané kategorie 

• dospělé soutěže bez připomínek 

• pokračovat v projektu rozvojové soutěže dívek v rámci Zlínského kraje s příslibem rozšíření 

těchto družstev v budoucnu do standardních soutěží v rámci celého regionu 

 

4. Různé 

Na závěr proběhla velká diskuse nad zrušením MČR starších žáků od sezóny 2024/2025. Všichni 

členové se jednomyslně shodli, že tento krok nepovažují za vhodný a budou toto dále komunikovat 

k celostátní KVM. Marek Fiala sepíše zprávu pro KVM. 



 

Realizace online setkání či průběžná komunikace se zástupci oddílů za sportovní úsek oddílu 

k tématice vypsaní regionálních soutěží mládeže 2024/2025 a vhodnosti přihlašování v rámci úrovní. 

Plán realizace před přihláškami – přelom dubna a května. 

 

 

Zapisovatel: Pavel Brückner – sekretář 

Ověřovatel: Milan Veselý – předseda LK JMaZL 


